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Z A P I S N I K 
8. redne seje Občinskega sveta Občine Miren-Kostanjevica, 

ki je bila 28. maja 2015 ob 17. uri v prostorih Občine Miren-Kostanjevica 
 
Prisotni člani: Jelka Majcen, Roman Tomšič, Robert Gajser, Sebastjan Mozetič, Jasna 
Stanič, Mojca Merkun , Bogomir Nemec, Branko Orel, Stojan Cotič, Matevţ Marušič, Zvonko 
Ferfolja, Tihomil Pahor. 
Opravičeno odsotni: Ingrid Praznik in Vojko Urdih 
Ostali prisotni: Ţupan Mauricij Humar, Aleš Vodičar, Miran Lovrič in Borut Stepančič (Vik 
Nova Gorica k točki 5), Katja Fedrigo (k točki 6), Silvester Medvešček (k točki 7), Andreja 
Slejko in Nevenka Vuk (k točki 8) 
Predstavniki medijev: Alenka Oţbot Klančič (Primorske novice) 
 
Ţupan uvodoma pozdravi svetnice in svetnike, tajnika in zapisničarko. Ugotavlja, da je 
trenutno prisotnih 10 svetnikov in svetnic,  ter da je tako sklepčnost zagotovljena. Predlaga v 
sprejem sklep o imenovanju overiteljev zapisnika, in sicer:  
 

Sklep št. 9000-5/2015-4 
Imenujeta se  overitelja zapisnika 8. redne seje Občinskega sveta Občine Miren-

Kostanjevica, in sicer: 
1. Zvonko Ferfolja in 
2. Matevž Marušič.  
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih 10 svetnikov, ki z glasovanjem potrdijo predlagani sklep.  
 
 
V nadaljevanju ţupan predlaga še razpravo in sprejem zapisnika 7. redne seje občinskega 
sveta.  
K razpravi se ni prijavil nihče, zato predlaga glasovanje. Prisotnih je bilo 10 svetnikov in 
svetnic, ki so z glasovanjem potrdili zapisnik 7. redne seje kot je bil predlagan.  
 

Ad 1 Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Ţupan uvodoma predstavi dnevni red. Pove, da bo Silvester Medvešček dodaten 
poročevalec pri točki 7.   
K razpravi se ne prijavi nihče, zato podţupan predlaga glasovanje o spremenjenem 
dnevnem redu, in sicer:   

1. 1. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
2. Poročila 

a.) poročilo ţupana,  
b.) poročila predsednikov delovnih teles občinskega sveta, 
c.) poročila članov svetov zavodov, 
d.) seznanitev z zapisnikom zbora krajanov KS Kostanjevica na Krasu  
e.) odgovori na pobude in vprašanja občinskega sveta 7. redne seje. 

3. Pregled realizacije sklepov 
4. Imenovanje nadomestnega člana nadzornega odbora 
5. Predlog Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne 

vode občine Miren-Kostanjevica (druga obravnava) 
6. Predlog Sporazuma o vzpostavitvi geoparka na območju Matičnega Krasa, 



 
  Občinski svet 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Občina Miren-Kostanjevica, Miren 137, 5291 Miren, tel. 05 33 04 670, fax. 05 33 04 82, el. 

pošta: tajnistvo@miren-kostanjevica.si, spletni portal: www.miren-kostanjevica.si 

   2 

 

7. Poročilo o Pomniku braniteljem slovenske zemlje na Cerju 
8. Sklep o spremembah in dopolnitvah Sklepa o višini najemnin za uporabo 

zemljišč in prostorov v lasti ali upravljanju Občine Miren-Kostanjevica 
9. Pobude in vprašanja svetnic in svetnikov 

 
Ob glasovanju je bilo prisotnih 10 svetnikov, ki z glasovanjem potrdijo predlagani dnevni red.  
 

Ad 2 Poročila 

a) Poročilo župana 
Ţupan poda poročilo o delu, dogodkih in investicijah za obdobje od 16.4.2015 do 27.5.2015, 
ki je sestavni del gradiva. 
(svetnik Gajser pristopi ob 17.15 uri, tako je prisotnih 11 svetnikov) 

b) Poročila delovnih teles občinskega sveta:  
Svetnica Stanič poroča iz seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja in 
pove, da so prejeli pobudo KS Kostanjevica na Krasu za spremembo pravilnika o plačilih 
funkcionarjev in predlagajo, da bi plačilo sej svetov KS iz dosedanjih 8 prešlo na 12 sej. Na 
odboru pa so zavzeli negativno stališče, saj je tudi dosedanje povprečje sej ostalih KS tako.  
 
Svetnik Ferfolja dodatno obrazloţi zakaj je svet KS podal to pobudo. Pove, da je odstopil 
predsednik in so imeli tudi na ta račun več sej, do sedaj ţe 6. Menijo, da je še veliko za 
postoriti in predvidevajo, da bodo imeli še kar nekaj sej.  
 
Aleš Vodičar meni, da o tem občinski svet ne rabi razpravljati, komisija je občinski svet 
obvestila o negativnem stališču do predloga.  
 
Ţupan meni, da bi eventuelno občinski svet lahko o tem razpravljal na naslednji seji, vendar 
bi to pobudo moral dati odbor ali kdo drugo.  
 
Svetnik Pahor meni, da lahko občinski svet sprejme sklep, da se pobuda krajevne skupnosti 
zavrne.  

c) Poročila članov svetov zavodov:  
Svetnik Gajser poroča iz sveta zavoda Javnega sklada malega gospodarstva Goriške in 
pove, da je odstopila v.d. direktorica, kot razlog pa navedla nedoločen status in smernice 
sklada. Pove, da so sprejeli sklep, da morajo občine ustanoviteljice urediti razmere. 

d) Seznanitev z zapisnikom zbora krajanov KS Kostanjevica na Krasu:  
Ţupan dodatno obrazloţi razpravo iz zbora krajanov. Zapisnik zbora krajanov je sestavni del 
gradiva.  

e) Pobude in vprašanja:  
Podţupan poda odgovore na pobude in vprašanja svetnikov iz 7. redne seje, gradivo je 
sestavni del gradiva.  
 
K razpravi se ni prijavil nihče, zato podţupan predlaga glasovanje o naslednjem  

 
Sklep-u št. 9000-5/2015-2 

Občinski svet se seznani z odgovori na pobude in vprašanja svetnic in svetnikov 
podanih na 7. redni seji 

 
Ob glasovanju je bilo prisotnih 11 svetnikov, ki so z glasovanjem potrdijo predlagani sklep.  
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Ad 3 Pregled realizacije sklepov 7. redne seje 

Obrazloţitev poda podţupan, pregled realizacije sklepov je sestavni del gradiva. K razpravi 
se ni prijavil nihče, zato predlaga glasovanje o naslednjem  

 
Sklep-u št. 9000-5/2015-3 

Občinski svet se seznani s pregledom realizacije sprejetih sklepov 7. redne seje 
Občinskega sveta Občine Miren-Kostanjevica 

 
Ob glasovanju je bilo prisotnih 11 svetnikov. 

Rezultati glasovanja   

  Za 11  

  Proti 0  

  Ni glasoval/a 0  

 

Ad 4 Imenovanje nadomestnega člana nadzornega odbora 

Uvodno obrazloţitev in poročilo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja poda 
Jasna Stanič.  
 
Svetnik Ferfolja dodatno predstavi novega kandidata.  
 
K razpravi se ne prijavi nihče, zato ţupan predlaga glasovanje o naslednjem sklepu:  
 

 
Sklep št. 1002-2/2015 

a) Ugotovi se, da je Nataši Silič zaradi odstopa z mesta članice prenehalo članstvo 
v Nadzornem odboru občine Miren-Kostanjevica. 

 
b) Imenuje se Ferfolja Drago, Sela na Krasu 40, 5296 Kostanjevica na Krasu za 

člana v nadzorni odbor.  
 
Ob glasovanju je bilo prisotnih 11 svetnikov. 

Rezultati glasovanja   

  Za 11  

  Proti 0  

  Ni glasoval/a 0  

 

Ad 5 Predlog Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode 
Občine Miren-Kostanjeva (druga obravnava) 

Svetnik Gajser poda poročilo Odbora za gospodarstvo in proračun, poročilo je sestavni del 
gradiva. Odbor za gospodarstvo in proračun predlaga Občinskemu svetu Občine Miren 
– Kostanjevica da sprejme Predlog Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in 
padavinske odpadne vode v občini Miren – Kostanjevica (druga obravnava), tako, da 
se popravi 1. člen 37. odstavka, ki se pravilno glasi: » Za oprostitev oziroma znižanje 
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plačevanja okoljske dajatve za onesnaževanje okolja zaradi odvajanja odpadnih voda 
morajo upravičenci zaprositi upravljavca vodovodnega omrežja z vložitvijo pisne 
vloge dvakrat letno.« 
 
Svetnik Tomšič poda poročilo Statutarno-pravne komisije, poročilo je sestavni del gradiva.  
 
Najprej se k razpravi prijavi svetnik Marušič, ki vpraša kako se zaračunava kanalščina v 
primeru, da spušča voda uporabniku za števcem.  
 
Miran Lovrič pove, da je na porabo vode povezana kanalščina, taksa, vodni prispevek. Tak 
primer se večkrat zgodi, sprejet imajo notranji pravilnik in vsak primer obravnavajo posebej. 
Srečujejo se z različnimi primeri, tudi takimi, ko ljudem voda pušča več časa pa jih to ne 
zanima in nato pošljejo prošnjo za oprostitev. V primeru, ko uporabnik takoj pristopi k rešitvi 
problema pa naredijo oprostitev za vodarino in kanalščine, takse in vodnega prispevka pa ne 
morejo opravičiti.  
Na vprašanje svetnice Merkun pravi, da nima nikakršne pripombe na predlagano 
spremembo odloka v 1. odstavku 37. člena. Da pa naj se določi še drugi datum za podajo 
pisne oprostitve, in sicer 15.9..  
 
K razpravi se ni prijavil nihče več, zato je podţupan predlagal glasovanje o naslednjem 
sklepu 

Sklep št. 007-4/2015-2 
Občinski svet Občine Miren-Kostanjevica sprejme Odlok o odvajanju in čiščenju 

komunalne in padavinske odpadne vode na območju občine Miren-Kostanjevica v 
drugem branju s predlaganimi spremembami. 

 
Rezultati glasovanja, ob glasovanju je bilo prisotnih 11 svetnikov 

 

Za 11 

Proti 0 

Ni glasoval/a 0 

 

Ad 6 Predlog Sporazuma o vzpostavitvi geoparka na območju Matičnega Krasa 

Uvodne obrazloţitve, ki so sestavni del gradiva, podata Aleš Vodičar in Katja Fedrigo.  
 
(Svetnik Nemec se pridruţi ob 17.50 uri, podţupan Cotič pa ob 17.53 uri, prisotnih je tako 13 
svetnikov) 
 
Poročilo Odbora za okolje, prostor in kmetijstvo poda svetnica Majcen. Pove, da so imeli 
dileme glede 6. člena sporazuma.  
 
Svetnik Orel pravi, da ima tudi on pomisleke o tretjem odstavku navedenega člena.  
 
Katja Fedrigo obrazloţi, da to pomeni, da če partnerji v projektu ugotovijo, da skupno nekaj 
potrebujejo, na primer zgibanko, se dogovorijo o financiranju in sklenejo pogodbo. Sicer pa je 
pri vseh projektih tako, da vsak partner sam zase določi aktivnosti, ki jih bo v sklopu projekta 
izvedel in za katere ve, da jih bo lahko financiral, oz. zanje zaloţil lastna sredstva.  
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Svetnica Merkun vpraša zakaj se ne strinjajo s pravno-formalno obliko ustanovitve zavoda? 
 
Katja Fedrigo pravi, da gre predvsem za problem financ. Zato so z geoparkom šli naprej, 
pustili pa so moţnost ustanovitve zavoda ali druge oblike v prihodnosti.  
 
Svetnik Gajser vpraša kdo bo v naši občini zadolţen za določitev aktivnosti, ki se bodo 
izvajale za našo občino.  
 
Aleš Vodičar pove, da bodo ustanovljene delovne skupine, predstavnike z naše občine bo 
imenoval ţupan. Gre pa za delovne skupine na različnih področjih, npr. urbanizem, turizem, 
itd. O projektih pa bo odločal občinski svet v sklopu proračuna. Z ustanovitvijo geoparka pa 
je veliko več moţnosti za pridobivanje evropskih sredstev.  
 
Katja Fedrigo dodaja, da je ţe z vključitvijo v mreţo geoparkov veliko več moţnosti za 
povezovanje in skupne kandidature na evropska sredstva.  
 
Svetnica Majcen pravi, da so o tem ţe razpravljali na odboru, ter da je geopark vsaka štiri 
leta nadzorovan in se je potrebno vedno znova dokazovati. Sprašuje se tudi kakšne koristi 
bo imela Občina Seţana, ki bo nosilka projekta.  
 
Katja Fedrigo obrazloţi, da je potrebna pri geoparku neprestana aktivnost, saj je potrebno 
dokazovati kakšne učinke ima ustanovitev geoparka na lokalni razvoj. Glede Občine Seţana 
pa pove, da zagotovo ne gre samo za njene koristi, saj se ţe vrsto let govori kako se je 
potrebno povezovati in nastopati enotno. Zagotovo imajo s Krasom prednost in jo lahko 
izkoristijo v dobrobit vseh občin. Pove, da je na italijanski strani malo drugače organizirano, 
pri njih nastopa kot partner deţela. Na vprašanje svetnika Gajserja kaj se zgodi, če ena 
občina ne pristopi, pove, da sporazum v taki obliki ni smiseln, ter da je geopark zastavljen kot 
celovito geografsko področje, in da v tem primeru ne vidi smisla v nadaljevanju. 
 
Ţupan meni, da je potrebno pogledati primere dobrih praks, ter da je to zagotovo priloţnost 
za razvoj. Nujno bo, da bodo enotni in da bodo skupaj nastopali. Meni, da je predlog 
potrebno potrditi, zagotovo je korak naprej pri promociji turizma.  
 
K razpravi se ni prijavil nihče več, zato je podţupan predlagal glasovanje o naslednjem 
sklepu 

Sklep št. 510-1/2015 
1. 

Potrdi se besedilo predloga Sporazuma o vzpostavitvi geoparka na območju 
Matičnega Krasa, h kateremu naj bi pristopile Občine Divača, Hrpelje-Kozina, Komen, 
Miren-Kostanjevica in Sežana. 

2. 
Župana Občine Miren-Kostanjevica se pooblasti za podpis sporazuma iz 1. točke tega 
sklepa. 

 

Rezultati glasovanja, ob glasovanju je bilo prisotnih 13 svetnikov  

Za 13 
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Proti 0 

Ni glasoval/a 0 

 

Ad 7 Poročilo o Pomniku braniteljem slovenske zemlje na Cerju 

Uvodno obrazloţitev poda Silvester Medvešček, obrazloţitev je sestavni del gradiva. 
Dodatne obrazloţitve poda tudi ţupan.  
 
K razpravi se najprej prijavi svetnik Orel, ki pravi, da je to res prava priloţnost za Cerje in 
podpira predlagano.  
 
Svetnik Gajser vpraša kako bi bilo v predlaganem primeru z lastništvom objekta, kako z 
upravljanjem in kdo bi financiral dokončanje? 
 
Ţupan pove, da je to vse predmet pogodbe, je pa tudi sicer glede tega veliko moţnosti še 
odprtih in moţnih. Vsekakor pa je najprej potrebno, da objekt pridobi status spomenika 
drţavnega  pomena. V prvi fazi pa se pogovarjajo o prostoru, kjer bi nastal protokolarni del. 
Prostor bi opremil slikar Rudi Španzel in naj ne bi bremenilo občinskega proračuna. Najbolj 
pomembno je, da se pridobi stabilen vir za financiranje pomnika in dobrega upravljavca.  
 
Razpravlja svetnik Nemec, ki meni, da je potrebno sklep potrditi. Dejstvo je, da je ostala 
Občina Miren-Kostanjevica v tej zgodbi sama, vendar je nesmiselno gledati kaj se je 
dogajalo prej, ampak poskrbeti, da bo ta izjemni objekt ţivel.  
 
Svetnica Stanič ima pomisleke glede uvedbe protokolarnega objekta, saj bi s tem lahko 
omejevali obiske širši javnosti.  
 
Ţupan pove, da ne bo protokolarni objekt v tem smislu, zaprt bi bil samo v primeru, ko bi 
prišlo do protokolarnega obiska tujih drţavnikov. V ostalem bi bil objekt odprt za širšo 
javnost.  
 
Svetnik Mozetič vpraša ali je nadstropje o 1. svetovni vojni opremljeno do te mere, da so 
moţni različni obiski? 
 
Aleš Vodičar pove, da je prvo nadstropje opremljeno v celoti v sklopi projekta Pot miru in 
Camaa.  
 
Podporo izrečeta tudi svetnik Ferfolja in podţupan Cotič.  
 
Razpravlja še Silvester Medvešček, ki pravi, da je to šele prva stopnička pri rešitvi problema. 
Marsikatera zadeva je še vedno nerazčiščena pri Cerju. Do sedaj občinski svet ni odločal o 
temu, odslej pa bo o vsem odločal občinski svet. Sam ima veliko teţavo s tem kdo je 
investitor in od koga je občina prevzela investitorstvo, ker se pojavlja nekdo, ki misli, da ima 
enake pravice kot občina.  
 
Ţupan dodaja, da ţe od začetka ni bilo določeno investitorstvo in ni bil določen status 
pomnika. Če bi bilo to določeno s pogodbo ţe od začetka bi bilo mogoče drugače, saj bi 
morali vsi sprejemati odgovornost. Vsekakor je to izkušnja za naprej.  
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Svetnik Gajser pravi, da je potrebno gledati v prihodnost in izkoristiti vse priloţnosti, ki so 
nam dane. Ne vidi pa smisla, da se razčiščujejo zadeve za nazaj.  
 
Svetnik Medvešček meni, da je bilo potrebno zbrati vse podatke o poteku investicije in ostalih 
aktivnosti, saj občinski svet do sedaj tako zbranih podatkov še ni videl. Pravi, da zadeve se 
ne bodo več peljale na tak način. Poskrbeti je tudi potrebno, da se bodo vsi deleţniki strinjali 
z aktivnostmi. Občinski svet bo moral pri tem odigrati svojo vlogo.  
 
K razpravi ni bil prijavljen nihče več, zato podţupan predlaga glasovanje o naslednjem 
sklepu 

S K L E P št. 351-14-6/2008-54 
 

1. 
Občinski svet se je seznanil s poročilom župana o gradnji Pomnika braniteljem 
slovenske zemlje na Cerju in ugotavlja, da objekt Cerje postaja preveliko finančno 
breme za občinski proračun, zato je potrebno zagotoviti potrebna dodatna finančna 
sredstva za redno vzdrževanje in upravljanje objekta. 
 

2. 
Občinski svet podpira prizadevanja župana, da  Pomnik braniteljem slovenske zemlje 
na Cerju postane »spomenik državnega pomena«. 
 

3. 
Občinski svet se je seznanil s trenutnim stanjem pri urejanju odprtih vprašanj v 
povezavi z gradnjo, delovanjem in financiranjem Pomnikom Cerje in naroča županu, 
da nadaljuje aktivnosti za dokončanje investicije, ureditev statusa in  upravljavca 
objekta s skrbnostjo dobrega gospodarstvenika.  
 

4. 
Občinski svet se je seznanil s pobudo predsednika državnega sveta, da bi v mesecu 
maju 2017 Pomnik na Cerju obiskali udeleženci srečanja« drugih domov« EU in ob tej 
priliki položili venec neznanemu vojaku. Občinski svet je pripravljen sodelovati pri 
izvedbi projekta. 
 
 

Rezultati glasovanja, ob glasovanju je bilo prisotnih 13 svetnikov  

Za 12 

Proti 0 

Ni glasoval/a 1 

 
(Ţupan odredi 15 minut odmora) 
 

Ad 8 Sklep o spremembah in dopolnitvah Sklepa o višini najemnin za uporabo 
zemljišč in prostorov v lasti in upravljanju Občine Miren-Kostanjevica 
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Uvodne obrazloţite podajo ţupan, Nevenka Vuk in Andreja Slejko, obrazloţitve so sestavni 
del gradiva.  
 
Poročilo Odbora za gospodarstvo in proračun poda svetnik Gajser.  
Poročilo Statutarno-pravne komisije poda svetnik Tomšič.  
 
Svetnik Marušič meni, da je najemnina previsoka, ter da najemnina presega vrednost celotne 
parcele. Opozori tudi na to, da so dolino uredili člani društva, da se sedaj lahko uporablja tudi 
za ta namen. Meni, da se to ni upoštevalo pri določitvi najemnine.  
 
Ţupan obrazloţi, da je vrednost te parcele teţko oceniti. Do sedaj je občina parcelo oddajala 
brezplačno. Tudi vlaganja društva v sanitarije in prostor niso zanemarljiva. Predlog je bil, da 
bi se v organizacijo dogodka vključila tudi druga društva, da se predstavijo, nekatera so tudi 
registrirana za opravljanje gostinske dejavnosti. V tem primeru bi bila situacija drugačna, saj 
bi to bil dogodek širšega pomena. Izhajali pa so iz tega, da če prireditev obišče 1500 ljudi, je 
to 1 € na osebo.  
 
Andreja Slejko doda, da je predvideno tudi zniţanje najemnine s sklepom ţupana, za primer 
slabega vremena, oziroma slabega obiska.  
 
Na vprašanje svetnika Marušiča ţupan pove, da bi bila cena ista tudi za katero koli drugo 
komercialno prireditev na tej površini. Na vprašanje svetnice Majcen pa pove, da obiskovalci 
turistične takse ne plačujejo, ker tam ni kampa.  
 
K razpravi se ni prijavil nihče več, zato podţupan predlaga glasovanje o naslednjem sklepu 
 

S K L E P  š t .  007-19/2014-4 
 

I. 

Občinski svet daje pozitivno mnenje k izvedbi prireditve »ECO FESTIVAL 2015«, ki bo 
potekala v času od 24.–26. 7. 2015 v Opatjem selu in okolici. 
 
Zemljišča parc. št. 1964, 1968, 1969, 7/1 in 1/337, vse k.o. Opatje selo, se oddajo v 
odplačno uporabo za namen organizacije navedene prireditve. 
 
Za uporabo zemljišč iz prejšnjega odstavka se zaračuna najemnina v skladu z 
veljavnim Sklepom o višini najemnin za uporabo zemljišč in prostorov v lasti ali 
upravljanju Občine Miren-Kostanjevica. 
 

II. 

Ta sklep velja takoj. 
 
Sklep velja kot soglasje lastnika prireditvenega prostora za namen pridobivanja 
dovoljenj organizatorja prireditve v skladu z Zakonom o javnih zbiranjih (Uradni list 
RS, št. 64/11 – UPB). 
 

Rezultati glasovanja, ob glasovanju je bilo prisotnih 13 svetnikov 
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Za 10 

Proti 0 

Ni glasoval/a 3 

 
V nadaljevanju svetniki glasujejo še o naslednjem sklepu  
 

S K L E P  š t .  007-19/2014-5 
 

o spremembah in dopolnitvah Sklepa o višini najemnin za uporabo zemljišč in 
prostorov v lasti ali upravljanju Občine Miren-Kostanjevica 

 
1. člen 

V Sklepu o višini najemnin za uporabo zemljišč in prostorov v lasti ali upravljanju 
Občine Miren-Kostanjevica (Uradni list RS, št. 6/2015) se preglednica 1. člena dopolni 
tako, da se za zadnjo alinejo doda nova alineja, ki se glasi: 
 
 

Prirejanje komercialnih prireditev, festivalov in 
drugih dogodkov na zemljiščih parc. št. 1964, 
1968, 1969, 7/1 in 1/337, vse k.o. Opatje selo 

500 na dan 

 
2. člen 

V prvem odstavku 5. člena se med besedi »obdobje« in »lahko« doda naslednje 
besedilo: 
»ali v primeru najema občinskih zemljišč v skladu s četrto alinejo 1. člena«. 
 

3. člen 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. 
 

Rezultati glasovanja, ob glasovanju je bilo prisotnih 13 svetnikov 

Za 11 

Proti 0 

Ni glasoval/a 2 

 
 

Ad 9 Pobude in vprašanja svetnic in svetnikov 

Ţupan seznani občinski svet, da je podţupan Branko Orel podal odstopno izjavo iz mesta 
podţupana iz osebnih razlogov, ter da ga z današnjim dnem razrešuje.  
 
Svetnica Merkun pove, da je biljenska frnaţa v zelo slabem stanju. Predlaga, da se ţe tam 
postavljeni ograji dodajo tudi obvestilne table »dostop na lastno odgovornost«. Pove, da 
ljudje vstopajo v objekt in ga uporabljajo za stranišče, prav tako pa se na občinski parceli 
parkirajo avtomobili. Ta predlog podaja z vidika varnosti, ter da se občina s tem zaščiti.  
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Ţupan pove, da bodo za table poskrbeli in jih namestili, tudi vrata bodo zaklenili, da vstop ne 
bo moţen. Glede parkiranja pa meni, da zaradi dobrih medsosedskih odnosov to ni dobro 
storiti. Občina je lastnica samo enega dodatnega metra okoli objekta in v slučaju kakršnih 
koli del na objektu bo potrebovala dostop po sosednjih parcelah.  
 
Svetnica Merkun, ki je članica skupine za revitalizacijo frnaţe, na predlog svetnika Orla, 
pove, da so ţe pripravili osnutek predloga, ter da bo najprej predstavljen ţupanu, nato pa še 
občinskemu svetu.  
 
Svetnica Stanič predlaga, da se opozori izvajalca vzdrţevalnih del na cestah, saj ob košnji za 
seboj pustijo katastrofo.  
 
Ţupan pove, da jih bodo opozorili.  
 
Svetnik Nemec se zahvali občinski upravi in ţupanu za delo, ki je bilo opravljeno pri 
organizacijo praznika špargljev.  
 
Na pobudo svetnice Majcen ţupan pove, da bodo med poletnimi počitnicami uredili dostop 
do šolskega dvorišča pri OŠ Miren. Urediti je potrebno ustrezno odvodnjavanje.  
 
Podţupan Cotič apelira na vse svetnike, da se udeleţujejo prireditev, ki so organizirane v 
občini. To je potrditev organizatorjem in meni, da nam ta pripadnost manjka. Vsak naj o tem 
razmisli.  
 
Svetnik Gajser predlaga, da se osnutek razvojnega načrta, ki je v pripravi, predstavi Odboru 
za gospodarstvo in proračun pred končno obravnavo na občinskem svetu.  
 
Ţupan mu pritrdi.  
 
 
Podţupan sejo zaključi ob 20.20 uri.  
 
 
Zapisala:         Ţupan:  
Maja Skok Moţina       Mauricij Humar 
 
 
 
 
Overitelji:  
Zvonko Ferfolja       Matevţ Marušič 


